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Vragen van het lid Ouwehand (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over de
registratie van fok en handel in
gezelschapsdieren in Nederland.
(Ingezonden 16 maart 2010)

1
Kunt u uiteenzetten hoeveel fokkers
van honden en katten zijn
geregistreerd bij het Bureau
Identificatie & Registratie Honden en
Kattenbesluit (I&R-HKB)? Kunt u
daarbij een overzicht geven van het
aantal dieren dat zij jaarlijks
gezamenlijk fokken, onderverdeeld
naar diersoort? Zo nee, waarom niet?

2
Kunt u een schatting geven van het
totale aantal gezelschapsdieren dat
jaarlijks in Nederland wordt gefokt?
Zo ja, kunt u daarbij een
onderverdeling maken naar
diersoort? Zo nee, waarom zijn deze
gegevens niet bij u bekend?

3
Kunt u een schatting geven van het
totale aantal gezelschapsdieren dat
jaarlijks in Nederland wordt
verhandeld? Zo ja, kunt u daarbij een
onderverdeling maken naar diersoort
en verkoopplaats? Zo nee, waarom
zijn deze gegevens niet bij u bekend?

4
Kunt u toelichten of het rapport van
het Forum Welzijn Gezelschapsdieren
van de Raad voor
Dieraangelegenheden (RDA),

«Gedeelde zorg, feiten & cijfers» uit
2006, is of wordt geactualiseerd?

5
Deelt u de constatering van de RDA
dat een aantal belangrijke
ontbrekende gegevens, waaronder
aantallen raskonijnen, -knaagdieren
en -vogels, aantallen bedrijfsmatige
fokkers en kwekers, aantallen dieren
die via internet/kranten worden
verhandeld, en de herkomst van de
diverse gezelschapsdieren,
nauwkeurig in kaart gebracht zou
moeten worden? Zo ja, op welke
wijze zou dit volgens u moeten
worden gedaan en welke rol ziet u
hierin weggelegd voor uw eigen
departement? Zo nee, kunt u
toelichten waarom u de aanbeveling
van uw eigen adviesraad terzijde
schuift?
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